
TRANSKRYPCJA MATERIAŁU FILMOWEGO 

Danuta Nowakowska (Stowarzyszenie Metropolia Poznań): 

– Panie Marszałku, jak ocenia Pan projekt Masterplan dla Poznańskiej Kolei 

Metropolitalnej? 

Wojciech Jankowiak (Wicemarszałek Województwa Wielkopolskiego): 

– Jest to projekt, który jest realizowany rytmicznie, zgodnie z założeniami 

biegną wszystkie prace planistyczne, analityczne i przygotowawcze. Według 

mojej oceny, na dzień dzisiejszy, stan przygotowania do uruchomienia kolei 

metropolitalnej w tym wymiarze odbywa się zgodnie z założeniami. 

Danuta Nowakowska:  

– Jak Pan widzi przyszłość Poznańskiej Kolei Metropolitalnej i węzłów 

przesiadkowych? 

Wojciech Jankowiak: 

– Jestem entuzjastą tego przedsięwzięcia i widzę tę przyszłość wyłącznie 

pozytywnie. To jest z jednej strony oczywiście szansa na nowoczesną 

komunikację miasta Poznania z otoczeniem, a z drugiej strony jest to po 

prostu konieczność. Konieczność przed którą nie ma ucieczki, nie ma 

alternatywy w obecnej sytuacji i chcąc nie chcąc musimy tę ideę rozwijać.  

W przeciwnym razie godzimy się na zakorkowane ulice miasta Poznania, 

wydłużający się czas dojazdu do pracy i szkoły. A więc to co jest na dzień 

dzisiejszy naszą bardzo dotkliwą bolączką. 

Danuta Nowakowska: 

– Rozumiem że jest to szansa nie tylko dla Poznania ale także dla Metropolii? 

Wojciech Jankowiak: 

– Oczywiście. Z jednej strony są to problemy miasta, ale z drugiej strony 

właśnie problemy terenów przyległych do miasta, skąd ludzie przemieszczają 

się do pracy, do szkół. Ale chciałbym zauważyć, że w tej chwili, ze względu 

na dynamicznie rozwijające się tereny podmiejskie, gdzie powstaje bardzo 

wiele firm, bardzo często ta migracja następuje w drugą stronę. To znaczy,  

że ludzie z miasta – mieszkający na co dzień w mieście – do pracy udają się 

właśnie do gmin ościennych i dlatego ta komunikacja działa doskonale  

w obydwie strony. 

Danuta Nowakowska: 

- Dziękuję uprzejmie za rozmowę. 


